

Styrelsemöte Sollentuna Ringette Club

Datum:2020-08-02, kl.19.00-20.30 Plats: Skype-möte

Närvarande: Stefan Lindqvist, Maja Andersson, Thomas Käck och Frida Rudsander

Patrik Frank ansluter vid 19.30. Johan Wickström, frånvarande.

§ 1. Mötets öppnande

Styrelsen beslutar att öppna mötet i väntan på att Patrik Frank ansluter. Stefan Lindqvist utses till ordförande för detta möte.

§ 2. Val av justeringsperson

Maja Andersson väljs till justeringsperson.

§ 3. Fastställande av föredragningslista.

Föredragningslistan fastställs med ett par övriga frågor, se § 8.

§ 4. Föregående protokoll

Frida går igenom de beslut som fattades vid förra mötet. Styrelsen lägger föregående protokoll till handlingarna men noterar att mötesprotokollet ska läggas upp på föreningens hemsida så snart om möjligt.

§ 5. Ekonomi

Thomas redogör för det ekonomiska läget efter att fakturering skett. Han för en kassabok över alla avgifter och kostnader, rabatter med mera. Han väcker frågan om vi verkligen behöver ett kassaprogram. *Thomas* tror inte att det behövs men inget beslut fattas idag utan frågan skjuts på framtiden. 25 fakturor gick iväg. Ca 11 st spelare har betalat fakturorna och 3 spelare har slutat. Saldot för föreningen är 23 750 kr just nu. Eftersom fakturorna skickats mitt i sommaren är det naturligt att inte alla har betalat. Påminnelser behöver skickas ut.

Banken

Det finns ingen ny information från Swedbank. Det är fortfarande semester men vi väntar på att få ett konto. *Patrik* återkommer angående detta.

Istider

Kommunen fakturerar månadsvis för istiderna. Förslag på istider är utskickat till styrelsen. Kontakten på kommunen är inte anträffbar pga semester och föräldraledighet så *Patrik* får

återkomma i frågan. Kontakt har tagits med HIK för att ev samarbeta om istider. Bandy önskar istider fram tills isen ligger ute på vallen.

Timkostnad för istiderna är ca 200 kr/h, dvs billigare än vi tidigare betalat. Vi önskar fasta istider till Tigerligan. Diskussion om hur och varför istiderna för våra övriga grupper hoppar hit och dit under veckorna och för- och nackdelar med det.

Beslut

Styrelsen beslutar att påminnelser ska skickas till spelare som inte betalat fakturorna med sista förfallodag sista augusti 2020.

§ 6. Rapport- kommittéer och grupper

Tröj- och loggagruppen

Maja meddelar att den ytterligare omröstningen som styrelsen beslutade om resulterade i att Serpents-loggan vann. Ifråga om design beslutade tröj- och loggagruppen att det ska vara design 1.

Styrelsen diskuterar var efternamnet ska sitta på tröjan uppe vid halsringningen eller nere vid tröjans slut. Det konstateras att reklamplats är väldigt bra att ha vid slutet av tröjan, även om långt hår kan skymma efternamnet. Det diskuteras om efternamnet ska tryckas eller fästas på tröjan via kardborreband eller att det sys fast. Frågan får beslutas senare.

25 st tröjor kommer att beställas á 458 kr styck. 14 650 kr har vi beräknat som kostande för material i vår budget. Det diskuteras om vi kan beställa lite enklare tröjor till Tigerligan.

Styrelsen diskuterar priser på olika reklamplatser och när tröjorna måste vara klara. Det konstateras att tröjorna behöver vara klara i oktober någon gång. Vilka reklamplatser som finns och kostnad för dessa får vi fortsätta diskutera vid nästa möte. Mer information behövs. Den första ev sponsorkontakten är Ica Maxi Häggvik. *Patrik* återkommer när han varit i kontakt med dessa.

Maja visar en bild med var någonstans reklamen får plats på tröjan. Slutlig design på tröjan kommer att skickas till styrelsen och tröj- och loggagruppen för kontroll av att allt är korrekt innan beställning sker. *Maja och Stefan* ser till att en beställning går iväg och sköter kontakten med tryckeriet. De reder ut vad det kostar med olika lösningar för efternamnet.

Marknadsföringsgruppen

På tisdag hålls det ett möte. Vi kanske får tillgång till kanadensiskt material som kan hjälpa oss i vår marknadsföring. Rapport sker vid nästa styrelsemöte.

Beslut

Styrelsen beslutar att beställa två olika kvalitéer på lagtröjor. Lite enklare tröjor till Tiger utan nummer men med logga och en bättre kvalité till de äldre spelarna. Det beslutas att vi inväntar ev sponsorer ca 2 veckor och att beställningen därefter ska gå iväg. Efternamnet ska finnas högst upp på tröjan.

§ 7. Styrelsens att-göra lista

Patrik sammanställer vår att-göra-lista till nästa styrelsemöte.

§ 8. Övriga frågor

Thomas uppger att USK ska byta tröjor enligt vad han har hört och att ny färg blir cerise. *Stefan* tar på sig att informera USK om att vi nu har en ny logga och tröjor för att undgå att de väljer samma färger.

Stefan tar också på sig att kontakta lagfotografen via SHC så att vi kan samordna fotograferingen som sker i början av säsongen.

Förråd

Patrik redogör för att vi behöver förråd och annars behöver vi höra av oss till kommunen. *Stefan* kontaktar förrådsansvarige på SHC.

Sammanträdeslokal

Patrik uppger att vi efter coronapandemin kommer att kunna boka sammanträdeslokal via kommunen.

Avgifter

Stefan funderar vidare över hur vi kan bli fler och hur vi bör sätta avgifterna utifrån flera issporter.

§ 9. Kommande möten

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 16 augusti 2020 kl.19.00. *Stefan* skickar ut en kallelse.

§ 10. Mötets avslutande

Stefan tackade alla närvarande och förklarade mötet för avslutat.

Sekreterare



Frida Rudsander

Namn Förtydligande

Justeras



Maja Andersson

Namn Förtydligande